

## 参赛资格

1. **年龄与国籍要求:** 所有参赛者必须年满 18 岁，并为马来西亚公民，如非公民参赛者须提供有效护照作为身份证明。
2. **参赛资格:** 参加者须拥有符合以下条件:
  - 团队具备高成长潜力、广阔市场前景，且为轻资产性质的新创团队。
  - 如以公司名义参赛，公司规模不受限制，但参赛团队需指定一名核心代表。
  - 参赛产品、技术相关的专利权及知识产权，须完全归属于参赛者。
  - 参赛者及代表公司无不良记录，且无产权纠纷。
  - 产业类别不设限制，欢迎各行各业参赛。
  - 创意至上，优先考量创新性与突破性。
3. **参赛限制:** 参赛者目前不得参与其他同性质的比赛。
4. **重复报名:** 每名参赛者仅可代表一家公司参赛，不接受重复报名。

## 大赛规则

1. **报名要求:** 参赛者必须按要求填写登记表。
2. **资料真实性:**
  - 参赛者必须确保所填写的参赛所需资料真实准确。
  - 如发现任何虚假、误导或失实资料，参赛者需承担相应的法律责任。
3. **文件验证:**
  - 参赛者须确保提交的注册资料及相关文件真实准确，并符合参赛要求。
  - 主办方有权联系其咨询人以澄清、核实或进一步确认参赛者所提供的资料。
4. **知识产权声明:**
  - 参赛者须保证其提交的创业计划书为自主创作，并拥有该计划书的完整知识产权，且内容不得侵犯任何第三方的知识产权。主办单位对该计划书的准确性或完整性不承担任何责任。
  - 参赛者提交的任何宣传或推广材料的内容仅代表参赛者本人观点，并用于展示其商业计划，与主办单位无关。主办单位对任何此类材料的准确性、完整性或合法性概不负责。
5. **第一阶段募资要求:**
  - 参赛者须在第一阶段规定的比赛时间内，通过 VILOR 平台募资 RM4,000。
  - 成功募资者将晋级第二阶段，即初赛，而**募资金额最高**的参赛者将直接晋级**决赛**，**第二、三名**募资最高者将直接晋级**半决赛**。
6. **路演时间:** 在第二阶段（初赛）、半决赛及决赛中，每名参赛者将获得 **10 分钟**进行路演。

7. **合作与沟通**：参赛者与在线投资人的接洽与合作不在主办方的控管范围内，参赛者可自由与在线投资人沟通与合作。

## 比赛奖项及评分

- **优胜奖 (1 名)**：获得 VILOR RM500,000 的投资现金奖（投资金额将直接注入获胜公司）。
- **前 10 名**：有机会从符合《Capital Markets and Services Act 2007》规定的合格投资者处获得总值超过 RM10,000,000 的投资。

### 1. 评分标准：

《VILOR 融资大赛》决赛评分制度如下：

1	<b>评审团 &amp; VVIP 投资人 (提供投资现金奖的投资人)</b>	50%
2	<b>VIP 投资人投资意向</b>	30%
3	<b>观众嘉宾评分</b>	20%

### 2. 最终决定权：

主办方保留本次大赛的所有最终决定权，参赛者不得提出异议或索偿。

## 领奖细则

1. **资格要求**：得奖者必须符合所有参赛资格以及本条款与细则中的所有要求。
2. **身份验证**：得奖者须提供有效的身份证（马来西亚公民）或护照（非马来西亚公民）以核实身份。
3. **领奖期限**：
  - 若得奖者未能在指定时间内与本公司联系，或未能在指定时间内使用奖金，本公司保留取消该得奖者领奖资格及自行处理奖金的最终决定权。
  - 本公司在本次比赛中所作出的任何决定均为最终决定，恕不另行书面通知。

## 其他条款及细则

### 1. 同意条款：

- 《VILOR 融资大赛》由 VILOR PARTNERS BERHAD 主办。
- 通过提交申请或参与《VILOR 融资大赛》，即表示您同意接受并受这些条款的约束。若您不同意这些条款，请勿提交申请或参与本大赛。

## 2. 规则变更:

- 《VILOR 融资大赛》委员会有权随时修订、修改及/或添加规则和程序，且无须对您承担任何责任。
- 主办单位拥有绝对的最终决策权，对大赛的任何决定均为最终决定并具有约束力。

## 3. 无保证声明:

- 您理解并同意，主办单位并不对您成为赢家的机会提供任何担保、承诺或保证。
- 同时，主办单位亦不对参赛者或其商业计划书的可行性、完整性或准确性提供任何背书、声明或保证。

## 4. 赛事平台:

所有赛事全程将通过 Zoom 平台进行。

## 5. 录制与传播:

- 主办单位有权以任何形式记录《VILOR 融资大赛》，并以任何方式进行广播、串流或传输。
- 主办单位可允许目标受众以免费或收费形式观看或参与，包括课程、大赛发表日及总决赛。
- 您无权编辑、反对或要求移除这些录影或广播，且不拥有其中的任何权利、所有权或利益。录影或广播的所有知识产权均归主办单位所有。

## 6. 参赛者审查:

主办单位将对所有进入总决赛的参赛者及其公司进行尽职调查 (Due Diligence)，以确保信息真实，无虚报、误导或错误。如发现隐瞒事实，主办单位有权取消参赛者的资格。

## 7. 条款修改:

主办单位保留随时修改或更新本次大赛条款及细则的权利，恕不另行通知。

## 演练与辅导服务

### 1. 费用及参赛资格:

- 若参赛者希望参与主办方提供的路演演练与辅导服务，需支付 RM5,000，并可直接晋级初赛阶段。参赛者需在路演练习与辅导开始前确认是否参与该服务。
- 若选择不参赛，仅以提升个人路演能力为目的参与该服务，则需额外支付 8% 的销售与服务税 (SST)，因此类服务属咨询服务性质。参赛者需通过 VILOR 提供的支付渠道全额付款为  $RM5,000 + 8\% = RM5,400$ 。
- 若之后决定参加《VILOR 融资大赛》，仍需按规定在 VILOR 平台上另外筹资 RM4,000 方可符合参赛资格，晋级初赛阶段。

### 2. 免责声明:

服务期间提供的建议与反馈仅供参考，主办方不对因使用该建议或反馈导致的任何损失、损害或比赛失利承担任何责任。

### 3. 服务内容:

- 服务包含 **5 次一对一辅导**，以及**不限次数的 PPT 审核和路演录像反馈**。服务期限截至 12 月 31 日。
- 若报名或支付时间过晚，主办方可能无法确保完成 5 次一对一辅导，但仍将尽力提供支持。因此建议参赛者在 8 月 15 日之前提早报名此服务。

### 4. 辅导范围:

- 指导 PPT 设计，但不包括直接提供设计服务。
- 指导路演表现与技巧的提升。
- 指导内容呈现方式及投资人关注的重点，但不包括路演稿件撰写或商业模式设计服务。
- 提供服务报告，内容包括优势分析、需改进之处、后续服务时间安排及 Zoom 录像记录。

## **DISCLAIMER**

The "I am Miracle" fundraising competition is organized by Vilor Partners Berhad ("**Service Provider**") solely as a service provider to facilitate a platform for competition participants to present their business ideas to potential investors through a structured competition format ("**Competition**"). This Competition is open to high-potential small and medium enterprises and their related entities (where applicable) ("**Participating Companies**") with innovative projects and business models, providing them an opportunity to showcase their businesses to interested parties.

While the Competition offers Participating Companies the potential to secure investment from the Service Provider or its network, any investment into winning or top-performing Participating Companies will be limited to **sophisticated investors as defined under the Capital Markets and Services Act 2007 ("Act") and any guidelines issued by the Securities Commission Malaysia pursuant to the Act.** The Service Provider does not offer any warranties or guarantees regarding investment outcomes or the potential success of the Participating Companies' businesses. The Service Provider shall not, in any event, be held liable for any attendees and/or investors invited through invitations forwarded by Potential Investors and/or any third parties.

The Service Provider acts solely as the Competition organizer and facilitator and does not endorse, represent, or guarantee the accuracy or completeness of any information provided by the Participating Companies in this Competition. All promotional or marketing material ("**Promotional Material**") and information regarding business ideas or projects are provided exclusively by the Participating Companies, and any inquiries or clarifications should be directed to them. ***The Service Provider shall not, in any event, be liable nor assume any responsibility for any matters arising from reliance of all or any part of such information to the extent permitted by law.***

The Service Provider recommends that anyone who is interested in joining the Companies' business seeks their own legal and financial advice before making any decision to join the Companies as a member or shareholder.

The Service Provider reserves the right to modify or update these terms at its sole discretion without prior notice.

## Eligibility

### 1. Age and Nationality

Participants must be at least 18 years old and Malaysian citizens. Non-citizens may participate if they provide a valid passport as proof of identity.

### 2. Participation Criteria

Participants must meet the following conditions:

- Teams must demonstrate high growth potential, broad market prospects, and operate as asset-light startups.
- If competing under a company name, there are no size or entity restrictions, but the team must designate a core representative.
- All patents and intellectual property (IP) related to the product or technology must belong to the participants.
- Participants and their companies must have no adverse records or IP disputes.
- Participation is open to all industries; innovation and breakthrough ideas will be encouraged & prioritized.

### 3. Restrictions

Participants may not concurrently participate in competitions of a similar nature.

### 4. Duplicate Entries

Each participant can only represent one company and duplicate registrations are not allowed.

## Competition Rules

### 1. Registration Requirements

Participants must complete the registration form as required.

### 2. Accuracy of Information

- Participants must ensure the accuracy and truthfulness of all submitted information.
- Any false, misleading, or inaccurate information will render the participant liable for legal consequences.

### 3. Document Verification

- Submitted registration details and related documents must be accurate and meet competition requirements.
- The organizer reserves the right to contact relevant person or parties for clarification or further verification.

### 4. Intellectual Property (IP) Declaration

- Participants must guarantee that their submitted business plans are original creations and that they fully own the IP rights.
- The organizer is not responsible for the accuracy or completeness of the submitted materials.
- Promotional or marketing materials reflect the participant's views only and are not endorsed by the organizer.

### 5. First-Stage Fundraising Requirement

- Participants must raise RM4,000 during the first-stage fundraising period via the provided VILOR platform.
- Successful fundraisers will advance to the second stage (Preliminary Round).
- The highest amount raised, fundraiser will qualify directly for the finals, while the second and third highest amount raised, the fundraisers will enter the semifinals.

#### 6. Pitching Time

- During the Preliminary Round, Semifinals, and Finals, each participant will have 10 minutes for their pitch.

#### 7. Collaboration and Communication

- Participants may freely engage and collaborate with online investors outside the organizer's control.

### Awards and Scoring

#### 1. Prizes

- **Grand Prize (1 winner):** RM500,000 investment injected directly into the winning company.
- **Top 10:** Opportunities to secure investments totalling over RM10 million from qualified investors under the “*Capital Markets and Services Act 2007*.”

#### 2. Scoring Criteria

1	<b>Judges &amp; VVIP Investors (who facilitates the investment cash prize)</b>	50%
2	<b>VIP Investor Intentions</b>	30%
3	<b>Audience (in Zoom) Scores</b>	20%

#### 3. Final Decision

The organizer retains full authority over the final decision, which is binding and non-contestable.

### Prize Redemption

#### 1. Eligibility

Winners must meet all eligibility criteria and comply with these Terms and Conditions.

#### 2. Identity Verification

Winners must provide valid identification (ID for Malaysian citizens or passport for non-citizens).

#### 3. Prize Collection

If winners fail to contact the organizer or use the prize within the stipulated timeframe, the organizer reserves the right to revoke the prize and make a final decision regarding its allocation.

### Additional Terms

#### 1. Agreement to Terms

By submitting an application or participating, you agree to be bound by these Terms and Conditions.

**2. Rule Changes**

The competition committee reserves the right to amend rules without liability or prior notice.

**3. Disclaimer**

The organizer does not guarantee participants' success or the feasibility of their business plans.

**4. Competition Platform**

The event will be conducted via Zoom.

**5. Recording and Broadcasting**

The organizer reserves the right to record and broadcast the competition in any format.

**6. Due Diligence**

Finalists and their companies will undergo due diligence. Misrepresentation or withheld information may result in disqualification.

**7. Amendments**

The organizer reserves the right to amend these terms without notice.

## Training and Coaching Services

**1. Fees and Eligibility**

- Participants opting for coaching services must pay RM5,000 and will have the privileged directly qualify for the Preliminary Round.
- Non-participants using the service for personal improvement must pay RM5,400 (inclusive of 8% SST as it is an advisory service).
- If participant later decide to participate in the **VILOR Fundraising Competition** after opting for advisory service only, you must still raise RM4,000 on the VILOR platform as required to qualify for the competition and advance to the Preliminary Round.

**2. Disclaimer**

Suggestions and feedback provided during coaching are for reference only. The organizer is not liable for outcomes resulting from their use.

**3. Service Content**

- Includes **FIVE** one-on-one live zoom sessions, **UNLIMITED** PPT reviews, and feedback on pre-recorded pitch. The service is valid until December 31, 2025.
- If registration or payment is made too late, the organizer may not be able to guarantee the completion of all 5 one-on-one coaching sessions but will make every effort to provide support. Participants are therefore encouraged to register for this service before August 15.

**4. Coaching Scope**

- Provide guidance on PPT design only, but does not include direct design services.
- Offer coaching to improve pitch performance and delivery techniques.
- Advise on content presentation methods and key areas of interest for investors, but does not include drafting presentation scripts or designing business models.
- Deliver a service report, including an analysis of strengths, areas for improvement, a schedule for follow-up sessions, and Zoom recording documentation.